## 建造業抗疫關愛行動 2.0 Construction Industry Caring Campaign 2.0

## 自我隔離證明 Proof of Self-isolation

茲證明以下人士為本公司(總承建商/分判商\*)於以下工地工作的建造業工友。因以下工地有確診個案<sup>1</sup>,而下述工友屬確診者的接觸者,因此本公司向該工友提出自我隔離要求。

This is to certify that the following person is a construction worker of our company (main contractor / subcontractor\*) who worked in the following construction site. He/she was requested to undergo self-isolation as he/she was a contact of other worker(s) on the same construction site who was/were infected with COVID-19.

工友姓名 Name of Worker:

建造業工人註冊證號碼 Construction Workers Registration Card No.: \_\_\_\_\_

工地合約編號及名稱 Site Contract No. and Title: \_\_\_\_\_

於工地最後上班日期 Last Working Day on Site: \_\_\_\_\_

僱主要求工友自我隔離開始日期 Start Date of Self-isolation requested by employer: \_\_\_\_\_

工友自我隔離完結日期

End Day for Self-isolation of the worker:

公司名稱 Name of Company	:
公司查詢電話 Tel. of Company	:
日期 Date	:

公司蓋章 / Company chop

\* 請刪去不適用者 / Please delete as appropriate

[本人明白建造業議會保留權利向本人要求提供以上聲明的證明,及就任何失實陳述或虛假聲明追 討法律或其他方面的損失。

I understand that the CIC reserves the rights to request for proof of the above declaration and to be indemnified for any legal or other losses arising from any misrepresented or false statements.]

須為 2022 年 3 月 1 日至議會另行公布截止日期期間的確診個案。

The COVID-19 case(s) should be confirmed during the period from 1 March 2022 to the cut-off date to be separately announced by the Construction Industry Council (CIC) later.